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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 30 iulie 2020, ora 17
00 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 30 iulie 2020, ȋn şedinţă 

ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 601/23.07.2020, completată prin 

dispoziţia primarului nr. 604/27.07.2020. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 

17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 17 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Rotaru Ion Aurel şi Chiriţă Liviu. 

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Florea Elena. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului 

Medgidia, Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L., doamna Ceauşu Ionela- consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A. si  mass-media. 

Dra secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 30 iunie 

2020 care se votează cu  15 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţinere” ( domnii consilieri Scabatura 

Adrian Denis şi Trifan Alin Romeo). 

Dra secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 14 iulie 

2020 care se votează cu  16 voturi „pentru” şi 1 vot „abţinere” ( domnul consilier Trifan Alin 

Romeo). 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu  voturi 17 

„pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 73  privind aprobarea Metodologiei de acordare a unui 

ajutor financiar familiilor cu copii preşcolari pentru plata serviciilor oferite de bonă 

                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie     

                                                       

2.  Proiectul de hotarare nr. 87 privind aprobarea solicitării Guvernului României de 

transmitere a  unei suprafeţe de 5 ha din imobilul 387 din domeniul public al statului 

şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale în domeniul public al 

municipiului Medgidia, judet Constanta, in vederea extinderii Cimitirului Ortodox 

Medgidia            

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                
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3. Proiectul de hotarare nr. 88 privind încetarea valabilităţii HCL nr. 35/18.04.2019 şi 

a HCL nr. 57/18.06.2019   

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 89 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2020                                          

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

5. Proiectul de hotarare nr. 90 privind aprobarea rectificării bugetului local de 

venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, pentru anul 2020                                                                                      

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

6. Proiectul de hotarare nr. 91 privind darea în folosinţă gratuită a terenului 

aparţinând domeniului public şi privat al municipiului Medgidia, în vederea 

construirii şi punerii în funcţiune a Sistemului Regional de alimentare cu apă 

Constanţa (Reabilitare sursa Medgidia. Aducţiune Medgidia-Gospodaria de apă 

Constanţa Sud) din cadrul “Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 

şi apă uzată în aria de operare a SC RAJA SA Constanţa în perioada 2014-2020” 

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                    

 

7. Proiectul de hotarare nr. 92 privind aprobarea preluării unor bunuri domeniu 

public al municipiului Medgidia aflate în administrarea SC Apollo Ecoterm SRL şi 

transferul acestora în administrarea Consiliului Local al Municipiului Medgidia  

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

8. Proiectul de hotarare nr. 93 privind aprobarea documentației tehnico – economice 

– faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru proiectul “Creșterea 

eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială „I.L.Caragiale”  din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța”   

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

9. Proiectul de hotarare nr. 94 privind  aprobarea documentației tehnico – economice 

– faza DALI, a indicatorilor tehnico – economici  pentru proiectul “Creșterea 

eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Primară Iuliu Prodan din satul Valea 

Dacilor, Municipiul Medgidia, județul Constanța”   

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

10. Proiectul de hotarare nr. 95  privind aprobarea documentației tehnico – economice 

–      faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru proiectul “Creșterea 
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eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială Spiru Haret din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța”  

                                                                                      Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

11. Proiectul de hotarare nr. 96  privind aprobarea documentației tehnico – economice 

– faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru proiectul “ Cresterea 

eficienţei energetice a clădirii publice – Liceu Tehnologic Dragomir Hurmuzescu din 

Municipiul Medgidia, judetul Constanta”  

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

12. Proiectul de hotarare nr. 97 privind aprobarea documentației tehnico – economice 

– faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru proiectul “Creșterea 

eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială Mircea Dragomirescu din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța”  

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

13. Proiectul de hotarare nr. 98 privind aprobarea actualizării devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiţii “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei nr. 3 din 

municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H. 

                                                                                        Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

14. Proiectul de hotarare nr. 99 privind aprobarea actualizării devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiţii “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei nr. 8 din 

municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H.  

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

15. Proiectul de hotarare nr. 100 privind aprobarea actualizării devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiţii “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei Valea 

Dacilor din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H. 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

16. Proiectul de hotarare nr. 101 privind nominalizarea delegatului Consiliului Local 

al municipiului Medgidia, în Comisia Locală de recrutare-încorporare 

                                                                                                      Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

II . DIVERSE 
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Se trece la proiectul de hotărâre nr. 73 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

Metodologiei de acordare a unui ajutor financiar familiilor cu copii preşcolari pentru plata 

serviciilor oferite de bonă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 73 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 87 de pe ordinea de zi privind aprobarea solicitării 

Guvernului României de transmitere a  unei suprafeţe de 5 ha din imobilul 387 din domeniul 

public al statului şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale în domeniul public al 

municipiului Medgidia, judet Constanta, in vederea extinderii Cimitirului Ortodox Medgidia. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul primar, aţi luat în vedere pentru cadrele militare 

o suprafaţă de teren? 

Dl. Primar Valentin Vrabie: Dacă aţi fi citit cu atenţie materialul tocmai noi aprobăm 

condiţiile pe care le-a pus Ministerul Apărării, sunt 5,8 ha mai exact. Un ha se va aloca către 

această zonă. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu am citit tot materialul.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 87 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 88 de pe ordinea de zi privind încetarea valabilităţii 

HCL nr. 35/18.04.2019 şi a HCL nr. 57/18.06.2019.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 88 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 89 de pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2020.   

Soseşte la şedinţă domnul consilier Chiriţă Liviu, prezenţa în sală fiind de 18 consilieri 

locali. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 89 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 90 de pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării 

bugetului local de venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, pentru anul 2020.                                                                                         

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 90 de pe ordinea de zi care se votează cu  18 

voturi “pentru”. 

 

  Se trece la proiectul de hotărâre nr. 91 de pe ordinea de zi privind darea în folosinţă 

gratuită a terenului aparţinând domeniului public şi privat al municipiului Medgidia, în vederea 

construirii şi punerii în funcţiune a Sistemului Regional de alimentare cu apă Constanţa 

(Reabilitare sursa Medgidia. Aducţiune Medgidia-Gospodaria de apă Constanţa Sud) din cadrul 
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“Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a SC 

RAJA SA Constanţa în perioada 2014-2020”. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am un amendament ca să fie inclus un articol prin 

care îi încetează aplicabilitatea HCL nr. 66 din 24 mai 2018. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: A fost anulată de prefect. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E cea pe care am iniţiat-o eu. Eram sluga lui Stroe. 

Dânsul e sluga -şef a lui Stroe acum, domnul Vrabie. 

Dna preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos! 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Nu a fost anulată de Prefectură? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu a fost încă pentru că suntem în instanţă. Incă e în 

instanţă, dar anulaţi-o aici. Dacă tot aveţi intenţii serioase cu acest proiect. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Noi nu putem să o anulăm. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Solicit eu amnedamentul meu. Dacă vreţi îl votaţi, 

dacă nu, nu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Iniţiaţi dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am solicitat un amendament, nu am cerut altceva. 

Dna preşedinte de şedinţă: Aţi solicitat un amendament, dar am înţeles că se desfăşoară 

un proces. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am un amendament. Este legal să îl am. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Cum sună amendamentul? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Incepând cu data adoptării prezentei hotărâri de 

Consiliu Local îşi încetează aplicabilitatea HCL 66 din 24 mai 2018. Cea care a fost iniţiată de 

mine. Este foarte simplu. E acelaşi lucru. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Nu e acelaşi lucru. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Bun, nu este acelaşi lucru, încetează aplicabilitatea. 

Este un amendament pe care îl propun. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Nu este acelaşi lucru. Dacă citiţi articolul 1 din 

HCL 66, sunt alte anexe. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa:Are acelaşi obiect. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Privesc acelaşi obiect, într-adevăr. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Celebrul primar de la Medgidia nu a vrut să pună în 

aplicare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eram noi slugi. 

Dra. secretar general Nesrin Geafar: Nu existau terenurile la momentul respectiv. 

Acesta a fost motivul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am amendamentul acesta. Este amendamentul meu. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: De ce aţi dat drumul la proiectul ăsta după 2 ani de zile? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: După 4. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Trebuie să respectăm legea, domnul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Atunci nu trebuia să o respectaţi? 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Am respectat legea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Timp de 4 ani aţi minţit medgidienii, asta aţi făcut. 

Dar nu mai contează acum, bine că v-a venit mintea la cap. Haideţi, amendamentul, dra secretar, 

am dreptul legal să îl am. 

Dna preşedinte de şedinţă: Deci, HCL 66 din 24.05.2018? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: 2018. Atunci când eram animale, 13 animale. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aţi rămas doar 4. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acum aţi rămas dumneavoastră animalul şi sluga 

şefă a lui Stroe. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Restul ce sunt care erau tot animale? 

Dna preşedinte de şedinţă: Dăm cuvântul domnului Butnaru. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa:Acum a rămas dânsul marele şef de slugă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu sunt pasăre, nu pot să fiu altceva. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunteţi sluga lui Stroe. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eraţi animale acum câţiva anişori, acum ce sunteţi? 

Dl. consilier Trifan Alin Romeo: Termină cu circul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Ce circ. 

Dl. consilier Trifan Alin Romeo: Termină cu circul. 

Dna preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos, am dat cuvântul domnului Butnaru. Chiar 

nu-mi doresc ca şi şedinţa de azi să fie ca cea de data trecută. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar să moderaţi identic şi la fel pe toată lumea. 

Dna preşedinte de şedinţă: Te rog să te opreşti. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog să vă opriţi. 

Dna preşedinte de şedinţă: Spuneţi, domnul Butnaru! 

Dl. consilier Butnaru Marian: Orice consilier are dreptul să depună un amendament. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Unii, nu. Decât ce vrea domnul Vrabie. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Doamna Vlădescu...Ca să revoc o hotărâre... 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Dar nu revoc o hotărâre. Doamna vrea să îi 

înceteze aplicabilitatea. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Fiind o hotărâre de Consiliu, trebuie să fie un proiect de 

revocare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu îi încetez aplicabilitatea. Este o propunere de 

amendament. Dacă vreţi o votaţi, dacă nu, nu. E un amendament. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum e la proiectul 3, proiect privind încetarea 

aplicabilităţii. Trebuie proiect de hotărăre. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am un amendament. Am dreptul legal să îl fac. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Este un amendament formulat. Nu revocă. Ii 

încetează valabilitatea. Oricum hotărârea de Consiliu Local este suspendată sub suspiciunea de 

ilegalitate. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu acum solicit încetarea aplicabilităţii, întrucât 

obiectul actualei hotărâri înlocuieşte cealaltă hotărâre. Este absolut logic. 

Dna preşedinte de şedinţă: Eu propun spre aprobare amendamentul doamnei Vlădescu. 

Incepând cu data de 30.07 îşi încetează aplicabilitatea hotărârea Consiliului Local nr. 66 din data 

de 24.05.2018. Cine este de acord cu acest amendament? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Mai avem atâtea proiecte de hotărâri în care se 

menţionează la anumite articole încetarea aplicabilităţii altor HCL-uri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă îmi permiteţi, îmi însuşesc eu amendamentul în 

proiectul de hotărâre “încetarea aplicabilităţii HCL 66/2018”. Si este proiect de hotărâre, aşa cum 

trebuie să fie legal. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si-a însuşit ceea ce am solicitat. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: In acelaşi timp îi explicam şi domnului Butnaru. Avem 

proiecte de hotărâre prin care la anumite articole facem acest aspect, încetăm aplicabilitatea altor 

HCL-uri. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Printr-un proiect de hotărâre. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si-a asumat domnul primar, mergem mai departe. 

Dna preşedinte de şedinţă: Si-a asumat domnul primar. Propun spre aprobare proiectul 

în forma modificată. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 91 de pe ordinea de zi care se votează cu  15  

voturi “pentru” şi 3 voturi “abţinere” ( domnii consilieri Becu Gabriel, Arslan Ozgun şi Butnaru 

Marian) . 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 92 de pe ordinea de zi privind aprobarea preluării 

unor bunuri domeniu public al municipiului Medgidia aflate în administrarea SC Apollo Ecoterm 

SRL şi transferul acestora în administrarea Consiliului Local al Municipiului Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 92 de pe ordinea de zi care se votează cu 17  

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 93 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentației tehnico – economice – faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru 

proiectul “ Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială „I.L.Caragiale”  

din Municipiul Medgidia, județul Constanța” . 

          Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La proiectele de hotărâre nr. 93,94,95,96 şi 97 vă 

asumaţi dacă există în bugetul local suma pentru cofinanţare? Este a 3-a modificare a devizului şi 

trebuie să vă asumaţi. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Greşiţi, doamnă, sunt proiecte noi. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa:Vă asumaţi? 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă... 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul primar, am şi eu o întrebare. Vă asumaţi că 

aveţi în bugetul local? 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Nu răspund, doamnă. 
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         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu răspundeţi? 

         Dl. primar Valentin Vrabie: E logic, doamnă, că dacă faci o investiţie. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu există o rectificare de buget cu aceste sume, de 

aceea v-am întrebat. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Au fost prinse anterior, doamnă. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ok. Foarte bine. Asta voiam să vă întreb. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă eraţi contabil de meserie, ştiaţi. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Haideţi, nu mai faceţi aceste acuzaţii, că nu le aveţi. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Pentru cultura dumneavoastră generală... 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi cultura mea, aveţi grijă de cultura 

dumneavoastră. 

        Dl. primar Valentin Vrabie: E domeniul pe care îl gestionaţi. Banii s-au alocat către 

unităţile... 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E domeniul dumneavoastră. Nu aţi alocat cofinanţare la 

modificări de DALI-uri. Că nu ştiaţi că le veţi modifica. Stiaţi când aţi avut rectificare de buget 

că aveţi rectificări de DALI-uri? 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă, vreau să vă răspund. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi anticipat modificările de DALI-uri? 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Terminaţi cu circul ăsta. Dacă vreţi să vă răspund, vă răspund, 

dacă vreţi circ, nu vă mai răspund. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu mai răspundeţi, să vă asumaţi, atât, de răspuns sunt 

sătulă. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Mi-am asumat faţă de alţii care nu şi-au asumat nimic. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Foarte bine. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: E logic şi banii s-au alocat către unităţile de învăţământ. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să vedem cum v-aţi asumat. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: O să vedeţi? Ce o să vedeţi? 

       Dna preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt discuţii, supun proiectul spre aprobare. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi început iar circul. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Ce o să vedeţi? 12 ani în Consiliu ce aţi făcut în afară de 

circul ăsta? Ce o să vedeţi? 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar dumneavoastră că aţi distrus un oraş, ce aţi făcut? 

Nu mai faceţi circ. 

       Dna preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos, propun proiectul spre aprobare. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Cine face circ? 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneata. Provoci la circ. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu pot sa accept la infinit să mă terfeliţi şi să minţiţi în 

halul ăsta. 

       Dna preşedinte de şedinţă: Va abţineţi? 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Supuneţi la vot în mod normal. 
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       Dna preşedinte de şedinţă: Am supus la vot în mod normal. 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Unii votează, unii se ceartă. 

       Dna preşedinte de şedinţă: Cine este “pentru”? 

      Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar vă e greu greu să  răspundeţi concret? 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Dar cine sunteţi dumneavoastră, sunteţi procuror să mă 

anchetaţi? 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, întrebăm, suntem în comisia buget-finanţe. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Citiţi în materialele de şedinţă că sunteţi specialist. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu a semnat nici directorul economic. 

      Dl. primar Valentin Vrabie: Nu are treabă directorul economic. 

      Dra secretar general Nesrin Geafar: Cum votaţi? 

      Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Doamna preşedinte, moderaţi şedinţa. Că de asta sunteţi acolo. 

      Dna preşedinte de şedinţă: Am moderat. Am zis de 10 ori şi v-am întrebat pe 

dumneavoastră cum votaţi. 

      Dra secretar general Nesrin Geafar: Votaţi “pentru” dumneavoastră, aţi ridicat mâna. 

      Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cine conduce şedinţa? Secretarul sau preşedintele? 

      Dna preşedinte de şedinţă: V-am întrebat de 5 ori cum votaţi. Imi spuneţi cum votaţi. Am 

supus la vot, s-a votat “pentru” ,  am spus “abţineri”, nu aţi ridicat mâna nici la “abţineri”, nici la 

nimic. 

     Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Calmaţi-vă! 

     Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu vreţi să îmi daţi şi un par în cap? 

     Dna preşedinte de şedinţă: Până la urmă, vă abţineţi sau cum votaţi? 

     Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Vreau să văd că supuneţi la vot proiectul că s-au terminat 

dezbaterile. 

     Dna preşedinte de şedinţă: Am supus, au votat oamenii. Mai supun o dată. 

     Dl. primar Valentin Vrabie: Nu se mai supune. Nu e voie. Nu se votează de câte ori vrea 

fiecare. 

     Dra secretar general Nesrin Geafar: Cum votează, abţinere sau împotrivă, că nu a votat 

“pentru”? 

     Dna preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos, cum votaţi, domnul Narcis, abţinere sau 

împotrivă? 

    Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dumneavoastră conduceţi şedinţa, domnul primar sau doamna 

secretar? 

    Dra secretar general Nesrin Geafar: Eu am obligaţia să consemnez voturile. 

    Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Consemnaţi. 

    Dra secretar general Nesrin Geafar: Dacă nu votaţi în niciun fel, nu e corect să vă 

întrebăm? 

    Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Vreau să văd şi eu că după dezbaterile normale pe orice subiect 

se supune la vot. 
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      Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aşteptaţi să se răspundă la aceste întrebări. Nu a 

răspuns, a adăugat şi a adăugat şi acum şi-a format o părere. E atât de greu să reia votul? 

      Dra secretar general Nesrin Geafar: A reluat votul de 2 ori. 

      Dl. primar Valentin Vrabie: Nu e voie să se reia votul.  

      Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt voie multe lucruri să faceţi, numai de votat nu 

puteţi să votaţi. La altele aveţi voie. 

      Dna preşedinte de şedinţă: Domnul Narcis şi doamna Vlădescu, vă rog încă o dată, cum 

votaţi? 

      Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu nu am văzut că s-au terminat dezbaterile. 

      Dna preşedinte de şedinţă: Reluăm votul. Asta e situaţia, vă rog frumos! 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 93 de pe ordinea de zi care se votează cu 17  

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 94 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentației tehnico – economice – faza DALI, a indicatorilor tehnico – economici  pentru 

proiectul “ Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Primară Iuliu Prodan din 

satul Valea Dacilor, Municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 94 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 95 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentației tehnico – economice – faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru 

proiectul “Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială Spiru Haret din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 95 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 96 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentației tehnico – economice – faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru 

proiectul “ Cresterea eficienţei energetice a clădirii publice – Liceu Tehnologic Dragomir 

Hurmuzescu din Municipiul Medgidia, judetul Constanta”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 96 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru” . 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 97 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentației tehnico – economice – faza DALI şi a indicatorilor tehnico – economici  pentru 

proiectul “Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Scoala Gimnazială Mircea 

Dragomirescu din Municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 97 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru”. 
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Se trece la proiectul de hotărâre nr. 98 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

actualizării devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiţii “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei nr. 

3 din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H..  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 98 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 99 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

actualizării devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiţii “ Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei nr. 

8 din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H..  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 99 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru”. 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 100 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

actualizării devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la 

bugetul local pentru obiectivul de investiţii “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei 

Valea Dacilor din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” faza P.T.H. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 100 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru”. 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 101 de pe ordinea de zi privind nominalizarea 

delegatului Consiliului Local al municipiului Medgidia, în Comisia Locală de recrutare-

încorporare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 101 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 

voturi “pentru”. Domnul viceprimar, Păun Niculae, fiind nominalizat, nu votează. 

 

Se trece la punctul II Diverse  

1. Adresa Asociaţiei Ordinului Militar al Veteranilor din Teatrele de Operaţii nr. 16/01.07.2020 

înregistrată la Primăria municipiului Medgidia sub numărul 15525/02.07.2020 

 

           Dna preşedinte de şedinţă: Această adresă, transmisă pe mail, este în legătură cu 

persoanele care sunt propuse cetăţeni de onoare ai municipiului Medgidia. Discuţii dacă sunt. 

Noi trebuie să luăm în dezbatere această solicitare. 

          Dl. consilier Epure Petre: Este o aducere la cunoştinţă şi o dorinţă a lor. 

2. Adresa Asociaţiei Ordinului Militar al Veteranilor din Teatrele de Operaţii nr. 17/01.07.2020 

înregistrată la Primăria municipiului Medgidia sub numărul 15526/02.07.2020 

 

         Dna preşedinte de şedinţă: Le-aţi avut la mapă, le-aţi primit pe mail. Si intervenţia 

domnului Ion Narcis transmisă pe mail. 
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         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aveaţi obligaţia, domnul primar, în 10 zile de la 

închiderea procesului-verbal de control al Curţii de Conturi să prezentaţi Consiliului Local 

raportul Curţii de Conturi. Nu aţi făcut prezentarea lui, vă rugăm să ne aduceţi la cunoştinţă 

fiecărui consilier raportul Curţii de Conturi. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Nu s-a încheiat. Nu s-a încheiat procedura. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vrem şi noi atât cât s-a încheiat. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Când se încheie, da. 

          Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu vă anunţ că m-am adresat Camerei de Conturi şi o 

să vă dau şi dumneavoastră o adresă prin care solicit acest lucru. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Foarte bine. E o procedură. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu v-am adus la cunoştinţă ca să ştiţi. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Nu trebuie să îmi aduceţi dumneavoastră că eu am fost cel 

controlat, doamnă. 

        Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Prin raportul de control aveaţi obligaţia să ni-l aduceţi 

la cunoştinţă în termen de 10 zile. 

        Dl. primar Valentin Vrabie: La încheierea controlului. 

        Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, aşa cum v-a dat ordin Camera de Conturi, nu aţi 

pus în executare. 

        Dl. primar Valentin Vrabie: Mai studiaţi legea, doamnă. 

        Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, eu ştiu. 

        Dl. primar Valentin Vrabie: Controlul nu s-a încheiat. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul primar, nu mai încercaţi să derutaţi oamenii. 

Aveaţi obligaţia în 10 zile să prezentaţi. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă, dacă nu s-a încheiat controlul? 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: S-a încheiat controlul, o parte din control. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Când se încheie, se încheie definitiv. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In raportul pe care îl aveţi... 

          Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă, e ca o hotărâre judecătorească definitivă şi 

irevocabilă. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: V-a dat ordin să ne prezentaţi în termen de 10 zile. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Nu mi-a dat nimeni ordin. Nu mi-a dat nimeni 

ordin,doamnă! Ne uităm pe lege că nu da nimeni ordine. Numai la PSD se dau ordine. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Seful dumneavoastră Stroe v-a dat dumneavoastră 

ordin, nu mie. Si a 2-a problemă este legată de Clubul Sportiv unde un antrenor de fotbal, 

domnul Rădulescu Daniel a câştigat în instanţă împotriva Clubului Sportiv suma de un miliard 

lei aproape, cu care deja se află în executare silită şi vrem să ştim şi noi de ce aţi ajuns în această 

situaţie. 

         Dl. primar Valentin Vrabie: A fost un litigiu între antrenor şi conducerea Clubului, la 

vremea respectivă. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar nu ştiţi de ce? 
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         Dl. primar Valentin Vrabie: De ce, ce? 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: De ce acest om, ca şi antrenor care avea activitate 

sportivă, a ajuns să intre în litigiu cu directorul Clubului Sportiv. 

        Dl. primar Valentin Vrabie: S-a constatat că nu îşi făcea datoria, n-a avut performanţă, s-

au luat măsuri. 

         Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu avea performanţă şi aţi constatat lucrul ăsta... 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Nu eu am constatat. E o conducere acolo, nu eu am 

constatat. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa Am înţeles. 

         Dna preşedinte de şedinţă: Am rămas la discuţia referitoare la mail-ul domnului Ion 

Narcis care a semnalizat probleme în legătură cu trecerile de pietoni şi iluminatul public al 

acestora. Dacă mai aveţi ceva de adăugat. 

         Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Trebuie să vă aduceţi aminte că acum vreo 3 ani de zile când 

se discuta proiectul de iluminat public, am şi menţionat că e bine să se aibă în vedere o iluminare 

suplimentară la trecerile de pietoni şi semnalizarea lor corespunzătoare. Vedem că în ultimul 

timp se cam întâmplă o serie de incidente nedorite pe trecerile de pietoni, fapt pentru care am 

trimis acel e-mail şi cu câteva poze care cred că sunt de implementat la noi pe toate trecerile de 

pietoni, nu numai pe cea care de curând a avut un incident mai mult decât nefericit. V-am dat şi o 

idee care mi se pare mai mult decât simplă, optimă din toate punctele de vedere şi ca timp, 

costuri şi implementare. S-a folosit deja în giratoriul de sub pod, cel care este la platou, sunt nişte 

delimitări fizice care cred că o să ne ajute. 

           Dl. primar Valentin Vrabie: Am luat act de solicitarea dumneavoastră. Se lucrează la 

reactualizarea proiectului de iluminat public, se lucrează deja de ceva timp, pentru că s-au 

separat Valea Dacilor şi Remus Opreanu de Medgidia, ca proiect şi se modifică. 

          Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Iluminatul, clar, măcar să se ţină această menţiune minte, 

faptul că iluminarea suplimentară a trecerilor de pietoni pe timp de noapte... 

         Dl. primar Valentin Vrabie: Era prins şi în proiectul iniţial, dar acum s-a venit cu altă 

tehnologie. Intre timp lucrurile au evoluat. 

         Dl. consilier Ion Narcis-Ion:  Iar delimitarea aceasta pe o suprafaţă cred că, nu ştiu, 

colegii care fac parte din comisia de ordine publică, v-aţi întâlnit de curând, aţi discutat aspecte 

de genul ăsta, cred că de acolo ar trebui să plece, pe lângă din Consiliu, comisiile care sunt 

adiacente Consiliului ar trebui să ia în discuţie şi aceste aspecte. Cred că cu Poliţia Locală este 

mai mult decât... şi o recomandare de la Poliţia Naţională cu distanţa de siguranţă de la treceri de 

pietoni de 10-15 m, zona tampon, pentru a avea vizibilitate... 

        Dl. consilier Epure Petre: Ce frumos ar fi! Chestiunea asta mi-o doresc şi am comentat de 

ani de zile. De la trecerea de pietoni să nu se parcheze... 

        Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Haideţi să facem! V-aţi uitat pe mail-ul meu? 

        Dl. consilier Epure Petre: Nu am nevoie să mă uit pe mail-ul tău că ştiu destul de multă 

circulaţie. 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Mulţumesc foarte mult de această modalitate de abordare. 
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        Dl. consilier Epure Petre: Nu, dar văd că tratezi aşa, ne iei de sus parcă nu ştim circulaţie. 

         Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Stimate coleg, acum câteva luni de zile eraţi în categoria pe 

care am enumerat-o mai devreme şi acum ce faceţi? Staţi în genunchi? Nu aveţi puţină 

moralitate? 

       Dl. consilier Epure Petre: Dar tu numai cu comentarii de genul ăsta? 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu aveţi puţină moralitate? Este un lucru pe care vreau să îl 

implementăm în oraşul nostru. 

       Dl. consilier Epure Petre: Am destulă şi am mult mai multă decât tine. 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Credeţi? 

       Dl. consilier Epure Petre: Fii convins. 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: E un proiect, o idee, de ce o comentaţi negativ? 

       Dl. consilier Epure Petre: Nu comentez negativ. Nu e o chestiune pe care o rezolvăm în 

şedinţa asta. 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar ştiţi cât de repede se poate implementa? 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Păi implementaţi-o, domnule! 

       Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Vă rog pe dumneavoastră, că suneţi aparatul executiv. Aveţi 

toate mijloacele. 

       Dl. primar Valentin Vrabie: Ce uşor e cu mâna altuia de făcut! Fă dumneata dacă tot e aşa 

de uşor. 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dă-te la o parte! 

       Dl. primar Valentin Vrabie: “Dă-te la o parte?” 

       Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da. Dumneata ai toate pârghiile. Banii şi oamenii sunt 

pe mâna dumitale. 

       Dna preşedinte de şedinţă: Dau cuvântul domnului Butnaru. 

       Dl. consilier Butnaru Marian: Deja suntem în luna iulie. In cazul în care niciunul dintre 

dumneavoastră nu doreşte lucrul ăsta, eu pot să vin să stau 2-3 zile, am experienţa necesară. Cel 

mai rău lucru care s-a produs a fost cu rezonarea. Eu am vorbit cu doamna director economic, a 

zis că este in concediu, că l-a dat în lucru.  

        Dl. primar Valentin Vrabie: Trebuie puse la punct şi ar fi  bine să veniţi. 

        Dl. consilier Butnaru Marian: Nu mi se pare normal ca zona A, de centru să fie aproape 

de domnul Epure, la Cimentu. 

       Dra secretar general Nesrin Geafar: Criteriile de zonare se fac în funcţie de utilităţi. 

       Dl. consilier Butnaru Marian: Le ştiu, doamna secretar. A trecut destul de mult timp şi s-ar 

putea să fie ultima sau penultima şedinţă măcar să ştim că pentru 2021 cetăţenii să stea liniştiţi, 

să ştie că pentru 2021 au de plătit atâta impozit, să nu se mai întâmple ce s-a întâmplat în 2019. 

Si a 2-a problemă...Am aprobat cu toţii încetarea valabilităţii HCL 35 şi HCL 57, si-a dat domnul 

acela demisia. Problema este că încă mai sunt acolo 70-75 de oameni, nu ştiu cine îi 

coordonează, cum îi coordonează, doamna aceea care este administratorul judiciar, dacă noi nu 

am ajuns la o înţelegere, dacă sunt orgolii, dacă nu erau alegeri peste 2 luni de zile, probabil se 

ajungea la o înţelegere, fiecare cu orgoliul lui, părerea mea personală este că trebuie luată 
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legătura cu doamna administrator judiciar, să propună un administrator acolo, astfel încât 

oamenii ăia să aibă o continuitate. Am mai stat de vorbă cu câte un om, toată lumea a spus că 

decât să iasă circ şi scandal, nu am reuşit să îi conving să vină. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Dacă nu putem să venim cu un candidat pe care să îl 

aprobăm toţi măcar să promovăm din rândul unui salariat care cunoaşte problemele, pe cineva 

care cunoaşte problemele SC Apollo Ecoterm. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Am înţeles că este cineva acolo. 

Dl. consilier Păun Niculae: Acum e cineva acolo. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Ce profesie are omul ăla? 

Dl. consilier Păun Niculae: Inginer. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Din mijlocul salariaţilor. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Poate dumneavoastră, domnul Păun aţi lucrat mai mult 

cu el. Nu îl cunosc. 

Dl. consilier Păun Niculae: Am lucrat aproape 1 lună. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu ştiu dacă v-aţi format o părere într-o lună, dar e vorba 

aia “rău cu rău, dar mai rău fără rău”. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Fără rău, administratorul special ne ridică dreptul de a 

administra societatea ca funcţionare şi o bagă în faliment, că asta este finalitatea. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Problema este mai devreme sau mai târziu tot acolo. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Poate vine cu o soluţie salvatoare. In primul rând acolo 

trebuie depus un program de reorganizare. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Trebuia făcut un program de reorganizare, sprijinit de 

către Consiliu şi de către Primărie şi puteam duce pe linia de plutire. Administratorul judiciar să 

propună, a mai venit o dată cu o propunere. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Sau să îl invităm noi, Consiliul, să avem o discuţie cu el. 

Noi, Consiliul, suntem cei care răspundem de Apollo Ecoterm şi decizia este la noi. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, doamna consilier local Florea Elena, declară ȋnchise 

lucrările şedinţei ordinare ale Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

30.07.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

ELENA FLOREA  

 

 

 

Secretar general al Municipiului Medgidia, 

              jr. Nesrin Geafar 
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